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Postupná a zrychlující se likvidace České republiky je
strašidelná. Země proslulá průmyslem, výrobou levné elektřiny,
dovedností obyvatelstva a jeho schopností improvizovat, se
postupně potápí do obrovských dluhů. Pokud před pár lety
dlužil každý Čech či Moravan a Slezan žijící v této zemi včetně
kojenců něco přes 120 000,- Kč, pak za Babiše a Fialy jsme se
již přehoupnuli přes 310 000,- Kč. Nedejte se uklidnit údajnými
investicemi do budoucnosti, protože ty jsou natolik předražené
a nadsazené, že převyšují trojnásobně to, kolika za stejnou
záležitost platí jinde.

  Vládní nám politici neochotni naslouchat odborníkům. Ne těm, které
si sami platí tak, aby jejich názory potvrzovaly nastavenou cestu.
Myslíme skutečné špičky v oboru. Neprodejné, přemýšlející a
zkušené. Proč energetiku a průmysl vedou amatéři, hluší a slepí,
ovlivnění obchodníky, jejichž byznysplánem je okrást občany do
poslední koruny a udělat z nich bezdomovce? Máme tu světovou
kapacitu v této oblasti ing. Vladimíra Štěpána, který již dlouho vybízí
ke změně strategie hospodaření s energiemi, která by vedla k
úsporám v řádu stovek miliard korun ročně. Jen v této oblasti by bylo
možno předejít schodku národního rozpočtu a stát se opět zemí s
přebytkem ve státní kase. Štěpán dlouhodobě vysvětluje, jak
špinavou hrou jsou Green Deal, údajné protiruské sankce, které
dodržujeme jen my a platíme za to krvavé peníze, hovoří o
podvodech s cenami energií, jejich distribucemi a extrémními
poplatky, které jinde ani neexistují. Proč ani Babiš, ale ani Fiala
nejsou ochotni přizvat skutečné „machry“ svých oborů do vlády a dát
jim prostor k tomu, aby napravili obrovské škody jejich vládami
způsobené?
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  Podobně se ptáme v oblasti ministerstva financí. Alena Schillerová
je lidem možná sympatická, ale jako ekonomka bývala odborníky
kritizována pro jistou nekompetentnost. Hezky se poslouchá, má
vcelku příjemné vystupování, nicméně pokud jde o odbornost a
znalost makroekonomiky, válcuje ji například paní docentka Ilona
Švihlíková. O elektrikáři Stanjurovi nemá cenu mluvit, to bychom
srovnávali vysokoškolsky vzdělaného praktika s hokynářem z
opavského předměstí. Stanjura vytuneloval část Severní Moravy a
nyní dělá to samé v Praze s dosahem mnohem větším. Poslední
ministři financí (v podstatě dlouhodobě) přidávají jeden po druhém
svůj podpis pod další úvěry stahujícími tuto zemi stále hlouběji do
dluhové pasti.

  Jsme jediným státem, který po skončení covidové fantasmagorie
pokračuje v ekonomickém propadu. Chystají na nás vyšší daně,
emisní povolenky na cokoliv, co používáme, opravdu se mílovými
kroky blíží doba, kdy půjdou po našem soukromém majetku. Politici
vedoucí Českou republiku obhajují zájmy jiných, nikoli českých
občanů. Platí to i pro Babiše, tedy minulého i budoucího vítěze
parlamentních voleb. Ten současný, tedy Petr Fiala s celou nyní už
jen čtyřkoaliční skvadrou, zde byl snad nasazen jen proto, aby naši
závislost především na Německu znásobil. Nemáme jen Štěpána a
Švihlíkovou, je zde spousta dalších kvalitních a perspektivních
kandidátů na kvalitně odvedenou práci. Kolem Štěpána vznikl spolek
JASAN, který by rád získal od lidí mandát k práci na obratu od
řízené destrukce země k prosperitě a návratu mezi průmyslové státy.
Předtím je však třeba se očistit od schizofrenního vnímání světa, od
pomáhání Ukrajině zneužívající svého postavení v blízkosti nahlas
Západem nenáviděného Ruska, přičemž z něj potichu, za drahé
peníze a přes prostředníky nakupujeme jeho komodity.

  Politici jsou převážně přeplácenými herci, kteří jsou samozvanými
karikaturami odborníků. Udělejme změnu, povolejme k moci ty, kteří
skutečně něco umí. Dovolme jim sestavit záchranné týmy.
Zapomeňme na mediální hvězdu a poradce Fialy Křečka, jehož
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ekonomické znalosti připomínají představení maňáskového divadla,
a o ruské agresi na Ukrajině přesvědčená Šichtařová ho je schopna
strčit hravě do kapsy, přestože má sama v některých věcech tak
nějak zmatek. Na zemědělství pusťme Jandejska, i on se dokázal
vzepřít vládní moci a riskovat svůj majetek vybudovaný prací. Jsou
tu ještě daleko větší experti, myslíme ty skutečné, kteří se nebojí jít
proti proudu a jsou schopni vrátit České republice tvář. Jen jsou
upozaďovaní. Pokud to neuděláme, budeme ještě podstatně méně
významnou kolonií Západu, než jsme nyní.

  Uvědomte si, že Fiala, Babiš a celá současná generace politiků
jsou v podstatě najati k tomu, aby se podívali na zhubnutí Střední a
Východní Evropy. Daří se jim to opravdu skvěle. Dokud vám to
nedojde a budete je nadále volit, nikdy nebudete moc doufat v návrat
rozumu a lepší doby. Myslete více i na své děti.

Jindřich Kulhavý
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